

Title (en)

A PIECE OF STORAGE FURNITURE.

Title (de)

STÜCK EINES LAGERREGALS.

Title (fr)

MEUBLE DE RANGEMENT.

Publication

**EP 0124516 A1 19841114 (EN)**

Application

**EP 82903483 A 19821104**

Priority

SE 8200368 W 19821104

Abstract (en)

[origin: WO8401701A1] A piece of storage furniture such as a cabinet, a set of shelves or the like, comprising two or more individual shelves (10) which are mutually spaced by means of spacers (12), said shelves having at edges corresponding to each other, fittings (13) mounted to the shelves along all four edges thereof, which have channels (16, 17) for receiving therein panels (18, 19) arranged alternatively as slide doors, back portion, or end walls and spanning the space between the shelves. The panels of the back portion and the end walls are arranged to bottom at the edges thereof in the channels receiving said edges, to make the piece of storage furniture steady.

Abstract (fr)

Un meuble de rangement tel qu'une armoire, un rayonnage ou autre, comprend deux ou plusieurs rayons (10) espacés les uns par rapport aux autres à l'aide d'éléments d'espacement (12), ces rayons ayant au niveau de bords correspondant les uns aux autres des éléments d'adaptation (13) montés sur les rayons le long de leur quatre bords, et présentant des rigoles (16, 17) de réception de panneaux (18, 19) agencés alternativement comme des portes coulissantes, un fond, ou des parois d'extrémité et s'étendant entre les rayons. Les panneaux de la partie arrière et les parois extrêmes sont disposés sur le fond au niveau de leurs bords dans les rigoles de réception de ces bords pour rigidifier le meuble de rangement.

IPC 1-7

**A47B 47/04**

IPC 8 full level

**A47B 47/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47B 47/04** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8401701 A1 19840510**; AU 9127282 A 19840522; DK 325484 A 19840703; DK 325484 D0 19840703; EP 0124516 A1 19841114;  
FI 842681 A0 19840704; FI 842681 A 19840704; NO 842692 L 19840703

DOCDB simple family (application)

**SE 8200368 W 19821104**; AU 9127282 A 19821104; DK 325484 A 19840703; EP 82903483 A 19821104; FI 842681 A 19840704;  
NO 842692 A 19840703